主日学家庭反馈单

圣诞人物 第4课 希律-敌对的统治者

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天,我们学习了希律王以及他在圣诞故事中所扮演的角色。他本来有机会尊崇耶稣,但他的嫉妒让他惧怕并仇恨耶稣。他在余生中不断地寻找耶稣,只是想杀害祂。在我们的生活中,也会遇到一些人,他们努力阻止耶稣在圣诞节得到应有的庆祝。他们会试图去掉祂的名字,用一些世俗的、有趣的东西来取代。也可能会遇到一些因为我们信耶稣而害怕或敌视我们的人。但我们可以放心:如果我们跟随神,"在这一切的事上,我们已经得胜有余"-没有任何事能使我们与耶稣的爱分离。我们也可以确信:当我们遇到极大需要时,神必会像祂保护在埃及的马利亚和约瑟一样,供应和带领我们。(经文参考:马太福音2:1-21

牢记神的话语:

然而,靠着爱我们的主,在这一切的事上已经得胜有余了。因为我深信,无论是死,是 生,是现在的事,是将来的事,是有能的,是高处的,是深处的,或别的受造之物,都不 能叫我们与神的爱隔绝;这爱是在我们的主基督耶稣里的。-罗马书 8:37-39

这一周里和孩子一起练习这节经文数次。这不仅能帮助孩子记住这节经文,而且还能帮助巩固他/她在课堂上所学到的。



亲子活动:

邀请孩子做一个纸皇冠,把它挂在家中的圣诞树上。与孩子讨论:无论电视广告、学校或周围的人说什么,耶稣才是真正的王! 祂是我们心中的王,也是圣诞节的王。没有任何事物能取代祂的位置,更不能变得比祂更重要。我们要让耶稣掌权,并把祂应得的荣耀与庆祝全都献给祂!





亲爱的神,我们感谢祢赐下祢的儿子耶稣,我们如此爱祂!求祢帮助我们记住:祂不仅是圣诞的王,更是我们心中的王。帮助我们记得祂是我们庆祝的唯一原因,不要让任何玩具或任何人取代祂的位置。谢谢祢赐我们能感受喜乐、幸福、甚至忧伤的心,并藉着祢的话塑造我们更像祢。谢谢祢在美好的圣诞故事中,藉着每一个人物教导我们这么多!奉主耶稣的名祷告,阿们!

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents::

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, we learned about King Herod and the part he played in the Christmas story. He had an opportunity to honor Jesus but instead his jealously made him fear and hate Jesus. He spent the remaining days of his life trying to seek our Jesus only to try and kill him. There will be people that we encounter in our lives that work hard to make sure Jesus does not get the celebration He deserves at Christmas. They will try to remove His name and replace it with silly earthly distractions. Or, we may encounter people that fear or hate us because we believe in Jesus. We want to rest in the fact that if we follow God we are "more than conquerors" and nothing can separate us from Jesus. We can also be assured that God will provide for us in great times of need like He did with Mary and Joseph in Egypt. (Scriptures used: Matthew 2:1-21)



Words to Remember:

"No, in all these things we are more than conquerors through him who loved us. For I am convinced that neither death nor life, neither the present or the future, nor any powers, neither height nor depth, nor anything else in all creation, will be able to separate us from the love of God that is in Christ Jesus our Lord."

Romans 8:37-39 NIV

Practice this verse several times with your child during the week. This will help your child remember the verse and it will help to reinforce what he or she learned during class.



Suggested Parent/Child Activity:

Have your child construct a paper crown and place it on your Christmas tree as home. Discuss how it is crucial that no matter what we see in TV commercials or things we hear at school, Jesus is King! He is king of our hearts and we want Him to be King over our Christmas season. Nothing else can take His place or become more important. We must let Jesus rule and give Him the celebration He deserves.



Daily Prayer:

Dear God, we thank you for sending Your Son, Jesus. We love Him so much! Help us to remember that He deserves to be King of Christmas but more importantly King of our hearts. Help us to remember He is the whole reason for celebrating and no toys or people in our lives should take His place. We thank You that You give us hearts that help us feel happiness, joy, and even sadness. We want to be more like You and grow from studying Your Word. Thank You for teaching us so much through all the characters in your wonderful Christmas story! Amen!